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Interpellation 
Till regionstyrelsens ordförande Peter Olofsson 

 

         Vad blev det av 11 punkts programmet? 
 
 
 

Den psykiska ohälsan bland barn och unga ökar lavinartat i vårt land. Och Västerbotten är tyvärr 

inget undantag. BUP har svårt att hinna beta av köerna och regeringen har insett att vi behöver utreda 

elevhälsan bl a vem som ska vara elevhälsans huvudman för att barn och unga ska slippa hamna 

mellan stolarna.  

 

Alla insatser i samhället, i vården och civilsamhället behöver arbeta tillsamman för att lösa 

uppgiften. Och till något annat beslutat är det flera aktörer hos två huvudmän som ansvarar för 

elevhälsan. Så samarbeten krävs.  

 

Därför såg vi Kristdemokrater positivt på att Folkälsoenheten för några år sedan fick uppdrag att ta 

fram ett 11 punkts program för psykisk hälsa. Så vi la ner ett arbete och kom med ett antal förslag till 

programmet som vi sedan fick regionfullmäktiges bifall till.   

 

Däremot var vi kritiska till förankringsprocessen och frågade oss varför detta uppdrag inte gått via 

Länssamverkan och att Beredning barn och unga fick uppdraget att ta fram det då det blir svårt att 

verkställa utifrån att det inkluderar åtgärder/insatser/utvecklingsarbete i kommunerna. Samt de 

kontakter vi haft med kommuner och vår egen personal som arbetar dagligen med frågorna sa man 

sig inte varit involverad i framtagandet av programmet vilken vi såg som en brist. Det var dessutom 

en del av yrkandet i återremissförfarandet.   

 

När vi idag lyssnar med personal både i kommunerna och vår egen personal känner man inte till hur 

det arbetas med detta program för psykisk hälsa och allra mindre jobbar efter det. Alltså blev det som 

många befarade en hyllvärmare med fina ord, men vi behöver ett kraftfullt och tydligt dokument som 

leder oss alla i arbetet både inom regionen såväl som kommunerna samt de samarbeten som finns 

inom elevhälsans område som t ex HLT.  

 

 

Mot bakgrund av ovanstående ställer jag följande frågor: 

 

Vad har det blivit av 11 punkts programmet? 
 

Hur arbetar man med det? 
 

Hur har det förankrats i länet? 
 

Hur har det förankrats med civilsamhället? 
 

Hur har arbetet med 11 punktsprogrammet följts upp hittills? 
 

Hur kommer arbetet att följas upp framgent?  
  
 

 

Hans-Inge Smetana 
Gruppledare (KD) 

 
 
 


